

**Referent:** Jeanette Wie

**Møterom/-sted:** Kanalveien 88, Bergen

**Dato**  
06.06.18

**Tid:** Kl  
18:00

**Møtedeltakere:** Svein Tennebekk, Marianne Sagstad, Ørjan Hopland, Tor Erling Hansen, Siw Tvedt, Terje Natland, Øystein Utne og Jeanette Wie

	<b>Ansvar / frist</b>
<b>Saksliste/Saker:</b>	
<b><u>Sak 17/18-Referat fra forrige styremøte</u></b> Referat godkjent	Jeanette
<b><u>Sak 18/ 18- Hallingdal trenger prøveleder til vinterprøve 2019</u></b> Marianne har vært i kontakt med Øyvind Olstad, Hallingdal trenger prøveleder til vinterprøven i 2019. Styret i VFK har så langt ikke tatt stilling til hvorvidt det vil være mulig å bidra med prøveleder til denne prøven. Dette vil styret se på muligheten for igjen ved en senere anledning.	Marianne
<b><u>Sak 19/18 Gjennomgang av prøveterrang</u></b> Styret har gjennomgått tilgjengelige og potensielle terrang for prøver i 2019. Nye potensielle terrang vil bli sjekket ut og jobbet videre med.	Svein/Øystein
<b><u>Sak 5/18- Oppsummering VOFF 2018</u></b> Festivalleder har gitt en kort oppsummering fra Festivalen. Denne ble gjennomført på en god måte med et strålende vær. Bra oppmøte og positive tilbakemeldinger i etterkant.	Jeanette
<b><u>Sak 20/18- Gjennomgang av organisering i VFK</u></b> Styret har hatt en gjennomgang av utvalgene i VFK og hvordan disse arbeider. Styret har besluttet at det skal lages en gjennomgående arbeidsmanual. Siw og Terje vil sammen se på et utkast til dette.	Svein/Terje
<b><u>Sak 21/18 –Eventuelt</u></b>	Alle
<b><u>Sak 22/18 – Neste styremøte</u></b>	Alle
15.august kl.18.00	

